
PROTOKÓŁ NR 13/16

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Środowiska 
w dniu 22 kwietnia 2016 r.

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Mazowieckiego Zespołu Parków 
Krajobrazowych w Otwocku przy ul. Sułkowskiego, pod kierunkiem Przewodniczącego 
Komisji Kazimierza Ciorgi.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:
1. Przedstawienie porządku obrad.
2. Konkurs edukacyjny pn. „Dokarmiamy ptaki zimą - szkolny karmnik”.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2
Dnia 22 kwietnia 2016 roku na terenie Mazowieckiego Parku Krajobrazowego im. 

Czesława Łaszka w Otwocku odbyła się szósta edycja Konkursu edukacyjnego pn. 
„Dokarmiamy ptaki zimą -  szkolny karmnik” 2015/2016 skierowanego do dzieci ze szkół 
podstawowych i przedszkoli.
Celem konkursu jest propagowanie aktywnych form ochrony ptaków oraz wyrabianie 
poczucia odpowiedzialności u dzieci i młodzieży za otaczające ich środowisko.

Do konkursu zgłosiło się 19 placówek oświatowych:
10 przedszkoli i 9 szkół podstawowych.

Do konkursowych zmagań przystąpiło łącznie 189 osób.

Wśród zaproszonych gości byli:
1) Mirosław Pszonka -  Starosta Otwocki;
2) Członkowie Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Środowiska Rady Powiatu w Otwocku;
3) Artur Dawidziuk Nadleśniczy Nadleśnictwa Celestynów.

Wyniki konkursu:

Kategoria: Przedszkola 

miejsce I
Drużyna z Przedszkola Samorządowego w Celestynowie, ul. Szkolna 2 
Opiekun: ’

miejsce II
Drużyna z Gminnego Przedszkola w Kołbieli, ul. Szkolna 8 
Opiekun:



miejsce III
Drużyna z Przedszkola Samorządowego w Starej Wsi, ul. Mickiewicza 1 
Opiekun:

Kategoria: Szkoły Podstawowe 

miejsce I
Drużyna ze Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Otwocku Wielkim, ul. Zamkowa 4 
Opiekun:

miejsce II
Drużyna ze Szkoły Podstawowej w Augustówce, ul. Kolejowa 2 
Opiekun:

miejsce III
Drużyna z Publicznej Szkoły Podstawowej im. Batalionu „Zośka” w Celestynowie, ul.
Wrzosowa 42
Opiekun:

Zwycięskie drużyny zostały uhonorowane.

Po części oficjalnej dzieci brały udział w grach i zabawach edukacyjnych, gdzie 
dodatkowo można było zdobyć nagrodę m.in. w postaci książek przyrodniczych. Oprawę 
finału uświetnili sponsorzy.

Tego typu imprezy są bardzo pożyteczne ze względów wychowawczych, rozwijają 
miłość do przyrody oraz inspirują przedszkolne i szkolne grupy do działań na rzecz ochrony 
przyrody.

W dalszej części spotkania członkowie Komisji dyskutowali nt. kondycji i potrzeb 
Mazowieckiego Zespołu Parków Krajobrazowych w obecności Dyrektora Sylwestra Chołasta 
oraz pracowników. Dyskusja była ożywiona i bardzo pożyteczna.

Ad. 3
Dyskutowano również o problemie, jaki powstał w Białowieży przez szkodnika 

świerków. Dyrektor Sylwester Chołast stwierdził, iż szkodnik kornik drukarz zjada świerk, 
a w naszych lasach świerka nie ma. Dyrektor stwierdził, że jedynym lekarstwem na tego 
szkodnika jest wycinka drzew.

Ad. 4
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

W załączeniu:
1) lista obecności

Protokółował i przewodniczył: 

Kazimierz Ciorga


